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Szeptember 24-én megrendezésre került iskolánk hagyományos gólyabulija. A diákparlament tagjai 

évről évre odaadó munkával szervezik meg a rendezvényt, amely lehetőséget nyújt arra, hogy az elsős 

tanulók jobban megismerjék egymást, és egy szoros közösséget alkossanak a jövőben. Az osztályok 

buzgó lelkesedéssel készültek az első feladatra, amely során különböző kreatív és színes produkciókon 

keresztül mutatkoztak be.  

–Eléggé izgulok. Az egész felkészülés osztályfőnöki órán kezdődött, beszélgettünk és egyszer csak 

megszületett az ötlet – mondta Milica Popović, az 1/1 osztály tanulója.  

Érezhető volt a levegőben az izgalom, viszont azt is bárki láthatta, hogy az elsős diákok teljesen 

felkészülve, nevetgélve és jó kedvvel érkeztek meg.  

Bilicki Kristóf Nándor, az 1/3 elsős tanulója így vélekedett a versenyek előtt: -Én nem izgulok, viszont 

az osztálytársaimon látom, hogy igen. Tornaórák helyett táncórákat vettünk az osztályfönőkünkkel, és 

otthon is készültünk a koreográfia alakításával.   

Az 1/2 osztályból Zsoldos Titanillával, Szokol Viktorral és Pergel Annával beszélgettem, ők így 

nyilatkoztak a feladatok teljesítése előtt: –Egy kicsit izgulunk. Félünk, hogy milyen feladatok lesznek, 

de összességében szerintünk jó lesz. Mi egy capybara kabalával készültünk, illetve énekelni fogunk. 

A különböző feladatok teljesítését zsűrik bírálták el, és végül sor került az eredményhirdetésre, ami 

alapján kiderült, hogy a legtöbb, 21 pontot, az 1/3 osztály érte el. Őket az 1/2 osztály követte 18, majd 

az 1/1 osztály 17 ponttal.  

Az eredményhirdetés után így összegezték a győztesek a rendezvényt: -Nagyon jól éreztük magunkat, 

jók voltak a játékok is. Volt pár vicces feladat, sokkal rosszabbra számítottunk.  

Kristóf is újra válaszolt a kérdésemre: –A sok készülésnek mindig jó az eredménye, ez számunkra 

várható volt. A játékok nagyon jók voltak, jól fel voltak készülve a zsűrik. Tökéletes volt a szervezés. 

Remélem, továbbra is meg lesz tartva, mivel szerintem erősen építi a társaságot. 

Hihetetlen látni, hogy az iskolánk minden évben, kemény munka árán, de megszervezi azt a programot, 

amely sok elsős generációt elkísért már, és továbbra is, minden elsős részese lehet ennek az apró 

csodának. Gratulálunk a nyerteseknek és az összes többi résztvevőnek! :) 
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